
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 23. november 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål M
Med henvisning til ministerens svar af 2. marts 2010 på alm del - spørgsmål nr.
267 (2009-10), hvori ministeren opfordrer til, at diskussionen om effekten af det
såkaldte partikeludledningstillæg genoptages til efteråret, hvor der kan dannes
et retvisende billede af, i hvilket omfang bilejerne vil eftermontere partikelfiltre,
anmodes ministeren - på baggrund af den af ministeren den 2. november 2010
oversendte status til udvalget, jf. alm del - bilag 42 - om at vurdere, om reglerne
om partikeludledningstillæg for dieseldrevne personbiler og nye varebiler er en
succes i forhold til regeringens forventninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anders Samuelsen (LA).

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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